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Místo jednání: Praha Datum: 10.11.2016  

Zapsal: Pořadové číslo: 22 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Budský, Resch, Berndt, Keil, Kurowski 

sekretariát - Valentová 

Příští jednání: 10.1.2017 od 16 hod., sekretariát ČHS 

Příloha:  

 

Č. Popis Vlastník Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů 

Zadané úkoly s termínem do tohoto VV byly splněny vyjma těchto: revize 
dokumentů, opatření ve vztahu k OH 2020, projekt horolezecké chaty.  

VV rozhodl, že úkol revize dokumentů ČHS bude odložen.  

  

2.  Přijetí nového spolku do ČHS 

VV schválil přijetí nového spolku SK boulder Cheb z.s. do ČHS. 
Administrativní záležitostí zařídí sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

3.  Informace o novém systému evidence členů 

VV vzal na vědomí informaci o přípravě systému evidence členů a přípravě 
distribuce průkazů na rok 2017, která začne 1.12.2016. Základní informace 
o novém systému a o členství budou členům ČHS rozeslány v polovině 
listopadu. Zodpovídá B. Valentová a J. Bloudek.  

Valentová, 
Bloudek 

do1.12.2016 

4.  VH ČHS 2017 

VV rozhodl, že Valné hromadě ČHS, která se bude konat 25.3.2017, 
navrhne jednorázové prodloužení mandátu členů revizní a disciplinární 
komise o jeden rok. Časové odlišení funkčního období zejména revizní 
komise umožní lepší kontrolu činnosti VV. Volby budou, v souladu se 
stanovami, v každém případě vypsány.  

VV VH ČHS 2017 

5.  Členské průkazy ČHS za odměnu 

VV rozhodl, že předsedové komisí včetně předsedů OVK, členové VV 
a zaměstnanci sekretariátu dostanou průkaz ČHS na rok 2017 zdarma, za 
odměnu. Gestoři mohou do 25.11. navrhnout další členy a spolupracovníky 
komisí, kterým bude za jejich práci poskytnut průkaz ČHS za odměnu. 
Realizaci zajistí sekretariát.   

gestoři 

sekretariát 

25.11.2016 

6.  Rušení oddílů s méně než 5 členy 

VV vzal na vědomí informaci sekretariátu, že byly osloveny oddíly s nízkým 
počtem členů, s upozorněním, že budou rozhodnutím výkonného výboru 
zrušeny, pokud nebudou mít, v souladu se stanovami, alespoň pět členů.  
Zodpovídá sekretariát. 

sekretariát do 31.12.2016 

7.  Spolupráce s BMU - Balkan Mountaineering Union 

J. Bloudek informoval o možnostech spolupráce s BMU a VV následně 
rozhodl, že ČHS požádá o statut člena pozorovatele v této organizaci. Pro 
ČHS z této formy členství nevyplývají žádné povinnosti ani členské poplatky, 
ale získá možnost lepší spolupráce, potřebné k prosazování potřebných 
priorit na mezinárodním poli. Zodpovídá J. Bloudek. 

Bloudek do 31.12.2016 

8.  Informace z jednání GA UIAA a EUMA 

J. Bloudek informoval o své účasti na jednání GA UIAA v Brixenu 
a o pracovní schůzce zástupců evropských horolezeckých federací, které 
usilují o založení samostatné evropské horolezecké organizace orientované 
mj. na problematiku EU v otázkách legislativy a programových priorit 
evropských fondů. Jednání v této věci budou pokračovat. 

Bloudek průběžně 
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9.  Odstoupení předsedy komise historie 

VV přijal rezignaci J. Nováka na funkci předsedy komise historie 
a poděkoval mu za dlouholetou práci pro ČHS. VV uložil sekretariátu 
zveřejnit na webu ČHS výzvu, aby se přihlásili zájemci, kteří by měli 
o vedení komise historie zájem.   

sekretariát do 30.11.2016 

10.  Unie profesionálních trenérů 

VV po konzultaci s Komisí soutěžního lezení rozhodl, že bude usilovat 
o zapojení všech trenérů třídy A do činnosti UPS. Tito trenéři budou 
následně informovat o svých poznatcích z akcí a materiálů UPS trenéry 
nižších tříd. VV uložil sekretariátu podat nejpozději do konce roku žádost 
o zapojení do UPS.  

sekretariát do 31.12.2016 

11.  Hospodaření ČHS 

Š. Budský informoval o výsledcích hospodaření ČHS za uplynulá tři čtvrtletí 
roku 2016 a konstatoval, že je v intencích schváleného rozpočtu, 
s předpokladem, že hospodaření za celý rok 2016 bude vyrovnané. Další 
informace o hospodaření budou předloženy na další jednání VV.  

Budský příští jednání 
VV 

12.  Výzva – uspořádání závodů v lezení 

VV rozhodl, že bude vyhlášena výzva zaměřená na uspořádání závodů 
v soutěžním lezení - MČR dospělých v lezení na obtížnost s možností 
ucházet se o pořádání jednotlivých závodů ČP; ČP v boulderingu vč. MČR. 
Podmínky výzvy připraví J. Bloudek ve spolupráci s komisí soutěžního 
lezení, vyhlášení výzvy zajistí sekretariát.   

Bloudek 

sekretariát 

do 30.11.2016  

13.  Žádost o financování projektu 

VV zamítl žádost oddílu HOKAS o financování projektu zaměřeného na 
pražské lezecké oblasti z prostředků určených na interní projekty ČHS, a to 
kvůli pochybnostem o možnosti realizace rozsáhlého a nákladného projektu 
v krátké době do konce roku; dalším důvodem zamítnutí byl fakt, že 
předkladatel porušil jednu ze stanovených podmínek – limit nákladů max. 
100 tisíc Kč. Žadatele bude o rozhodnutí informovat sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

14.  Dotace MŠMT na rok 2017 

J. Bloudek informoval o přípravě žádostí o dotace MŠMT, které musí být 
podány do 30.11.2016. ČHS bude žádat o dotace v šesti programech, ve 
dvou případech (program IV, X) mohou být konečnými příjemci horolezecké 
oddíly / členské spolky ČHS. Spolkům mládeže, které mohou samostatně 
požádat o dotace v programu VIII, poskytne ČHS metodickou pomoc. Za 
přípravu a podání žádostí odpovídá sekretariát ve spolupráci s příslušnými 
předsedy komisí a gestory.   

sekretariát 30.11.2016 

15.  Návrh rozpočtu na rok 2017 

Š. Budský představil pracovní návrh rozpočtu na rok 2017, který byl 
sestaven na základě návrhů komisí a který bude korigován podle 
plánovaných činností a podle předpokládaných příjmů, zejm. podle výše 
očekávaných dotací.  

Členové VV, zejména gestoři, posoudí návrhy rozpočtů komisí a své 
připomínky zašlou nejpozději do 20.11. Š. Budskému, který předloží další 
verzi návrhu rozpočtu na příští jednání VV.   

gestoři 

Budský 

20.11.2016 

příští jednání 
VV 

16.  Vyúčtování akcí ČHS 

Š. Budský upozornil na problémy s pozdním předkládáním dokladů 
k vyúčtování akcí, jejichž důsledkem jsou zkreslené informace 
o hospodaření ČHS, a které mohou mít za důsledek i sankce ze strany 
finančního úřadu, jedná-li se o pozdní předkládání DPP. VV uložil 
sekretariátu, aby o problému informoval všechny komise a popř. další osoby, 
a upozornil je na nutnost dodržování stanoveného termínu pro vyúčtování – 
do jednoho měsíce po konání akce.  

sekretariát neprodleně 

17.  Kluby mládeže 

VV vzal na vědomí informaci o aktivitách klubů mládeže. V říjnu se konalo 
setkání s kluby mládeže, nyní se koná druhý běh akreditovaného kurzu 
lezení na umělé stěně.  

- - 
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18.  PF ČHS 2017 

VV rozhodl, že bude vyhlášena soutěž o nejlepší fotografii pro PF ČHS. Za 
organizaci soutěže odpovídá J. Bloudek.  

Bloudek do 31.12.2016 

19.  Ročenka ČHS 2016 

VV uložil P. Reschovi koordinovat práce na přípravě Ročenky ČHS 2016.  

Resch průběžně 

20.  Dočerpání grantů na údržbu skal 

VV schválil možnost mimořádného dočerpání nerozdělených peněz na 
granty na údržbu skal, s tím, že bude upřednostněna údržba lokalit 
zaměřených na ledolezení. Zodpovídá K. Berndt a sekretariát.  

Berndt 

sekretariát 

neprodleně 

 
 
Zapsala: B. Valentová 
 
 
Schválil: J. Bloudek 


